
 

Zápis z jednání kolegia ředitele ÚVT 

16. 9. 2019 

 

Přítomni: Matyska, Dostál, Šrubařová, Bartošek, Malinka, Zeman, Jakubička (zástupce J. 

Kohoutkové), Rebok, Regner, Holub, Vičar, Krejčí 

Omluveni: Veselý, Kohoutková 

1. Zprávy z uplynulého týdne 

− Ředitel informuje o schůzce s paní kvestorkou dne 10. 9. především na téma Magionu 

a tržních konzultací na budoucí personálně - ekonomický systém. 

− Ředitel dále informuje o dnešní schůzce s Ing. Janou Novou ohledně HR Award. 

 

2. Úkoly z minulých kolegií 

− Plán CP 2020 – tajemnice žádá o případné úpravy přehledu nákladů do pondělí 23. 9., 

následně bude připravena finální verze. Dále divizní zkontrolují komentáře 

k jednotlivým položkám rozpočtu rovněž do 23. 9. 

 

3. Příprava konference ÚVT 17. 10. 

− Program konference ICS CON 40 je připraven, zítra bude zaslána informace 

newsletterem pro zaměstnance MUNI. Finalizuje se seznam pozvaných pro rozeslání 

pozvánek.  

 

4. Zprávy od divizních  

− PED: 

• Tajemnice informuje o proběhlé poradě tajemníků 11. 9.: mezi tématy byl HR 

Award, změny v agendách na RMU, GDPR.  

• Tajemnice žádá o informaci k případným změnám v majetku během tohoto týdne. 

 

− DIS: 

• M. Jakubička informuje o zahájení projektu Správa neuhrazených pohledávek 

v Inetu (ve spolupráci s Ekonomickým a Právním odborem RMU). 

• Dále probíhají úpravy v seznamech činností v registru GDPR. Do ostrého provozu 

se spouští GDPR registr v INETu, s vazbou na ISEP. 

• Elektronizace návrhů změn v pracovně-právních vztazích – k pilotnímu provozu na 

ÚVT a RMU se nyní přidá ESF a CEITEC. Bude připraven „data flow“ pro 

prezentaci na jednom z budoucích kolegií – odpovídá DIS. 

 

https://www.ics.muni.cz/40-let-ustavu/ics-con-40


  

− DITS: 

• M. Vičar informuje o proběhlé prezentaci k IT službám na schůzce vedoucích 

personalistů pořádané Odborem pro personální řízení RMU. Cílem je systémové 

uchopení informovanosti nastupujících a stávajících zaměstnanců o IT službách a 

podpoře na MUNI.  

 

− DKSD: 

• M. Bartošek informuje o plánované schůzce s prorektorem Hanušem na téma 

knihoven. 

• M. Bartošek dále informuje o účasti na oslavách 10 let výročí Národní technické 

knihovny 9. – 10. 9. a současně jednání k novému knihovnímu systému. 

 

5. Různé 

− O. Dostál informuje o zahájení sběru výsledků výzkumu: za ÚVT připraví přehled 

výsledků ve spolupráci s P. Holubem. 

− O. Dostál žádá divizní o dodání témat na kolokvia ÚVT (zašle harmonogram termínů 

konání). 

− Termín výjezdního zasedání vedení ÚVT byl přesunut z 22. – 23. 10. na 4. – 5. 11., 

účast vedoucích oddělení se předpokládá v pondělí 4. 11. 

 

 

Zapsala:                           Schválil: 

Iva Krejčí                                       Luděk Matyska  

                          ředitel ÚVT MU   


